
 Číslo materiálu:  6/50 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   24.2.2016  

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Sedláček, Fedorovič, Kraus, Bartl, Kubát, Procházka,  

Malík, Beránek, Mottl, Morávek, Klečák, Tvrdík, Louda, Kubový,  

 

Hosté: - 

Příští jednání: 6.4.2016 (středa 17.00)  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

     b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 10. zasedání komise dopravní ze dne 24.2.2016 

 

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

a) úvodní slovo – předseda komise Ing. Zdeněk Sedláček  

b) koordinátor komise dopravní p.Vepřek (odbor investic-technické oddělení, dále jen OI-TO) 

oznámil komisi, že není usnášeníschopná (nutná min. účast 8 členů, přítomných 6 z 14 členů)  

c) projednání předložených žádostí 

- žádost členů Osadního výboru Sedlec na zřízení parkovacího místa pro držitele průkazu 

ZTP před budovou „Pošty“ v Zámecké ulici: komise nesouhlasí, OI-TO oznámí výsledek 

- žádost p. Klause - provozovatele „Řeznictví“ v Zámecké ulici o možnost částečně parkovat 

na chodníku před uvedenou provozovnou: komise souhlasí - zřídit parkovací místa bez 

časového omezení - trvale, OI-TO tedy požádá DI PČR o souhlas a poté odbor dopravy  

o stanovení uvedené dopravní úpravy 

- žádost pana Kubáta na provedení dopravních úprav v Lorecké, resp. v Kaňkovské ulici: 

komisi přečetl p.Vepřek stanovisko vlastníka komunikace, resp. zástupce vlastníka,  

tj. cestmistra p.Gajdoše, že vlastník komunikace se zatím nechystá provádět změny 

dopravního značení, pouze ale až na základě dostatku finančních prostředků, které budou 

mít pro rok 2016 k dispozici, bude či nebude provedena obnova vodorovného dopravního 

značení na této krajské komunikaci  

- žádost p.Kucra z Kaňku o umístění radarového úsekového měření rychlosti: komise 

nesouhlasí, OI-TO žadateli odpoví, že Město Kutná Hora prozatím nepřipravuje instalaci 

měření rychlosti na Kaňku, dle informace Městské policie, zde nedochází k překračování 

rychlosti 

- žádost manž. Némethových z Havlíčkova nám. čp. 85 o umístění dopravního značení 

k zamezení parkování vozidel před vchodem do domu: komise nesouhlasí, OI-TO oznámí 

výsledek žadatelům, komise zásadně nesouhlasí s vymezováním prostor i před vchody do 

domů, z veřejného prostoru komunikací by nezbyl prostor k nutnému zaparkování vozidel   

d) projednání návrhů a připomínek členů komise 

- p.Vepřek odpověděl na námět p.Krause z posledního zasedání komise na opakované nevhodné 

parkování kamionu u zadního vchodu do areálu Teplotechny v ulici V Lipkách – MP prověřila  

a nejedná se o porušení jakéhokoliv přestupku, řidiče není možné řešit (šířka vozovky 9m, vedle 

vozidla 6m volného prostoru, vzdálenost před přechodem i křižovatkou dodržena atd.) 

- p.Klečák prostřednictvím p.Vepřka poděkoval Městu a Technickým službám za úpravy povrchu 

komunikací v okolí Vrchlice, v ul. Na Podskalí, Pod Barborou 

- p.Fedorovič informoval komisi o proběhnuvších jednání ve věci plánovaných nových zastávek 

MHD a o připravovaných dalších krocích 

- p.Kraus předložil žádost o výměnu dopravní značky u vchodu do hřbitova v České ul. (p.Vepřek 

ihned objednal specifikací u TS), na další dotaz ve věci řešení torza vozidel a vraků v ulici Za 

Biřictvím jej i občany Malína p.Vepřek požádal o trpělivost, neboť jde o hůře řešitelný problém, 

který ještě nějakou dobu potrvá, posledním dotazem p.Krause bylo řešení dopravního provozu 

poblíž hřbitova v České ulici (dopravní značení, dopravní stavby aj.) – p.Vepřek odpoví písemně    

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

 

4) Reakce rady města: 

 

Usnesení č. 213/16 k zápisu dopravní komise 

Rada města bere na vědomí zápis z 10. zasedání komise dopravní ze dne 24.2.2016 

 

Zapsal: p.Vepřek Dobroslav Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 


